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В статье рассматриваются вопросы популяризации отечественного нематериального культурного наследия 

сквозь призму развития туризма. Автором обращено внимание на объекты нематериального культурного на-

следия народов России. В заключение сделан вывод, что туристское использование объектов нематериального 

культурного наследия является важным направлением образовательной деятельности современного молодого 

поколения, показывающим уникальный опыт сохранения и развития отечественной культуры.
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The article discusses the issues of popularization of the national intangible cultural heritage through the prism of tourism 

development. The author draws the attention of travelers to the objects of the intangible cultural heritage of the peoples of Russia. 

In conclusion, it is concluded that the tourist use of intangible cultural heritage objects is an important area of educational 

activity of the modern young generation, showing the unique experience of preserving and developing national culture.
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